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Abstract (en)
[origin: US4756672A] In an inlet region or chamber of an end bell of a liquid-ring pump, an injection nozzle is provided for replenishing the liquid in
the rotating ring of the machine.The injection nozzle is arranged in the vicinity of a suction slot provided in a control disc of the liquid-ring pump. The
injection nozzle is disposed above a minimum liquid level extend when only gas is being transported by the pump and below a maximum liquid level
extant when a mixture of both gas and working liquid is being pumped.

Abstract (de)
Im Einlaßbereich (2A) mindestens eines Seitenschildes (1) ist mindestens eine Einspritzdüse (7) für eine den Flüssigkeitsring der Maschine
ergänzende Druckflüssigkeit, wobei die Einspritzdüse (7) innerhalb des Seitenschildes (1) in der Nähe des Saugschlitzes (10) mindestens
in der Höhe des sich bei reiner Gasförderung einstellenden minimalen Flüssigkeitsniveaus (8) aber unterhalb des sich bei gemischter Gas-
Flüssigkeitsförderung einstellenden maximalen Flüssigkeitsniveaus (9) im Seitenschild (1) angeordnet ist.
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